
Pytania:   

 

 

Czy gmina zakończyła już wycinkę obumarłych drzew przy drodze Letnica-Świdnica? 

 

                                                                                                                Katarzyna Czetowicz 

 

 

 

 

 

 

 

Odpowiedź: 

Szanowna Pani,  

 
 Droga Letnica-Świdnica jest drogą powiatową, dlatego też wycinka drzew wzdłuż tej drogi jest 
zadaniem powiatu. Gmina Świdnica wycięła tylko te drzewa, na które pozyskała pozwolenie w 
ramach odrębnego porozumienia. Były one jednak przeznaczone pod konkretny cel, a środki na 
wycinkę zostały wcześniej już zabezpieczone.  
 

 
 

                                                                                   Z poważaniem  
 

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                       Wójt Gminy Świdnica 


